

## **8DAYS 6NIGHTS**





呼和浩特|鄂尔多斯|达拉特旗 Hohhot | Ordos | Dalad Banner

火星地貌 乌兰哈达火山 Wulanhada Volcano Geopark

风吹草低见牛羊 Huiteng Xile Grassland

沙漠中的乐园 Whistling Dune Bay

#### 第1天 吉隆坡 十 中转 一 呼和浩特

◆集合于机场,飞往【呼和浩特】

#### 第2天 呼和浩特 [155公里] 乌兰察布

- ◆乌兰哈达火山 【含宇航服体验】
- ◆辉腾锡勒草原 【篝火晚会】

#### 第3天 乌兰察布[155公里]呼和浩特

◆辉腾锡勒草原

【草原日出】【DIY奶茶】【蒙古服装体验】 【射箭体验】

◆黄花沟景区 【含缆车】【草原小火车】【蓄力车】

#### 第4天 呼和浩特 [220公里] 鄂尔多斯

◆哈素海

【含环湖电瓶车】

- ◆响沙湾 【含缆车】
- ◆悦沙休闲岛 【骑骆驼】【婚礼表演】【沙漠小火车】 【沙漠水世界】※请自备泳衣

#### 第5天 鄂尔多斯 [100公里]达拉特旗

- ◆成吉思汗陵
- ◆ 车游康巴什建筑群 【政府广场】【乌兰木伦湖】
- ◆ 乌兰活佛府

#### 第6天 达拉特旗 [170公里] 呼和浩特

- ◆美岱召
- ◆大召寺
- ◆塞上老街
- ◆回民美食街宽巷子

#### 第7天 呼和浩特 中转 吉隆坡

- ◆ 昭君博物院
- ◆ 送往机场,返回温馨的家园

#### 第8天 吉隆坡

◆ 抵达马来西亚,结束美好旅程

#### 保证自费:

乘坐越野车穿越草原(1小时) = 人民币400/人 推荐自费:

1) 蒙古宫廷盛宴【诈马宴】=人民币400/人

DAY 1 Kuala Lumpur - Transit - Hohhot

♦ Assemble at airport for flight to [Hohhot]

#### DAY 2 Hohhot [155KM] Ulanqab

- ♦ Wulanhada Volcano Geopark [Space suit experience]
- ♦ Huiteng Xile Grassland [Bonfire Party]

#### DAY 3 Ulanqab [155KM] Hohhot

♦ Huiteng Xile Grassland

[Sunrise] \*Subject to weather conditions [Milk Tea D.I.Y] [Mongolian Clothing] [Archery experience]

♦ Huanghua Valley [Included Cable] [Grassland Train] [Energy-storing car]

#### DAY 4 Hohhot [220KM] Ordos

- ♦ Hasuhai
  - [Included Buggy]
- ♦ Whistling Dune Bay [Included Cable]
- ♦ Yue Sha Leisure Island [Camel Ride Experience] [Wedding Show] [Desert Train] [Desert Water Park] \*Prepare your own swimsuit

#### DAY 5 Ordos [100KM] Dalad Banner

- ♦ Mausoleum of Genghis Khan
- ♦ Coach around Kangbashi Architectural Complex [Government Square] [Ulan Mulun Lake]
- ♦ Wulan Living Buddha's Residence

#### DAY 6 Dalad Banner [170KM] Hohhot

- Meidaizhao Monastery
- ◆ Dazhao Temple
- Saishang Old Street
- ♦ Kuanxiangzi Nationalities Food Street

#### DAY 7 Hohhot > Transit > Kuala Lumpur

- Zhaojun Museum
- ♦ Transfer to airport, take flights back to Kuala Lumpu.

#### DAY 8 Kuala Lumpur

♦ Arrive Malaysia, Home Sweet Home.

#### COMPULSORY TOUR:

Ride a SUV to traverse the grassland = RMB 400/PAX **OPTIONAL TOUR:** 

- 1) Mongolian Imperial Feast [Cheating Horse Feast] = RMB 400/PAX
- 2) Xiansha Island Activities: Desert Yacht, High-altitude Zip-line, Rail Bike... = RMB 180/PAX



#### 在内蒙古当一回宇航员 WUTANHADA WOLGAND GEOPARK

是内蒙古近1万年喷发的唯一一片活火山群,行 走于其中,脚下是来自于万年前的火山石,如果 你无法去火星,那这里就是独一无二的选择! 一 定要穿上宇航服,拍照绝对震撼!

The park covers an area of over 65 square kilometers, gathering diverse and magnificent landscapes like grassland volcanoes, lava landform and dammed lakes, etc. It is praised as the natural "volcano museum"



### 高山草甸草原 HUIMENG XITUE GRASSILAND

风车旋转、牛羊成群。无论是漫步在草原上,或是坐着发呆,都能感受到这一份无与伦比的轻松与自在!记得不要错过晚上的篝火晚会!

Ever since ancient times, it has been a popular summer destination. The best time to visit is between May and September. With many lakes and vast meadows of flowers rolling for miles and miles, it is one of the few high-altitude alpine meadows in the country.



### 沙漠迪士尼 WHISTILING DUNE BAY

响沙湾的沙丘连绵起伏,以其沙丘在风中发出悦耳的响声而得名,这是由于沙粒的特殊形状和风的作用所形成的,展现了独特的沙漠风貌。

It is known for its rolling sand dunes that produce a pleasant echoing sound in the wind. This distinctive desert landscape showcases the charm of the desert with its unique sand grains and the effects of the wind.



# 没有一只羊会活着离开内蒙古

#### ROAST WHOLE LAMB

在内蒙古,如果没吃过烤全羊,那可真的不敢说来过这里哦!

In Inner Mongolia, roast whole lamb is such a quintessential dish that if you haven't tried it, it's almost like you haven't truly experienced the region. The dish is a proud part of Mongolian culture and a must-try for anyone visiting.







#### 餐饮安排 MEAL PLAN | 住宿 ACCOMMODATIONS

注意:餐食安排会因航班及交通路况做出更改

餐标以人民币为主

The state of the s				
夭数	早餐	午餐	晚餐	精选酒店
DAYS	BREAKFAST	LUNCH	DINNER	SELECTED HOTELS
1	机上用餐	机上用餐	中式合菜 70	4♥ 呼和浩特希尔顿欢朋酒店或同级
	MOB	MOB	Chinese Cuisine	Hampton By Hilton Hohhot or Similar
2	酒店内	农家风味 50	烤全羊 180	辉腾锡勒豪华蒙古包
	Hotel	Farmer Cuisine	Roast Whole Lamb	Luxurious Yurt
3	酒店内	中式合菜 <mark>50</mark>	中式合菜 70	4♥ 呼和浩特希尔顿欢朋酒店或同级
	Hotel	Chinese Cuisine	Chinese Cuisine	Hampton By Hilton Hohhot or Similar
4	酒店内	草原风味 50	酥肉风味 70	5♥ 鄂尔多双满贵都酒店或同级
	Hotel	Grassland Cuisine	Crispy Meat Cuisine	Shuangman Guidu International Hotel or Similar
5	酒店内	焖面风味 <mark>50</mark>	内蒙古火锅 100	5♥ 达旗锦园大酒店或同级
	Hotel	Braised Noodle	Hotpot	Dongda Jinyuan Hotell or Similar
6	酒店内	烧麦风味 <mark>50</mark>	饺子风味 70	4♥ 呼和浩特希尔顿欢朋酒店或同级
	Hotel	Shumai Cuisine	Dumpling Cuisine	Hampton By Hilton Hohhot or Similar
7	酒店内	自理	机上用餐	飞机上
	Hotel	Own Arrangement	MOB	On Board
8	-	-	-	-

如果人数不足15人, 将以【烤羊腿】替代烤全羊

Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been acquired.

Travel Insurance - It's essential that you take out a comprehensive travel insurance before travel.

#### Terms & Conditions:

- I. Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.
- 2. All pictures shown are for illustration purpose only.
- 3. Tours are conducted in Mandarin.
- 4. Triple Room Third person shall be based on rollaway bed.
- 5. Tour fare quoted is for MALAYSIAN, non-Malaysian surcharge applied.
- 6. The compulsory tour are for mandatory participation projects. By signing up for this package, you agree to participate in the compulsory tour.
- 7. Any shops within the scenic area are operated by the scenic area itself and are not part of a shopping station. Please decide whether to make a purchase based on your personal needs.
- 8.In-coach Shopping For your convenience, a variety of local snacks are offered for sale on board the coach. If interested, please place your order with our tour guide.

#### Travel Essentials 旅行必备:

护照或签证 - 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期 算起), 并且取得必要的签证和准证。

旅游保险-出发前,建议您购买全面的旅游保险。

#### Terms & Conditions 条规:

- 1.行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所更动, 恕不另行通 知.
- 2.以上图片仅供参考, 请以实物为准。
- 3. 所有行程以中文讲解为主。
- 4. 三人房-房内第三名住客的床褥, 将以折叠式为准。
- 5. 团费仅适用于大马公民, 外国公民则需缴付额外费用。
- 6.保证自费为必须参加项目,如您报名此团则代表您同意参加保 证自费。
- 7.景区内的任何商店属于景区自营并非购物点,请按个人需求自 行定夺是否消费。
- 8.车上购物-为了您的方便起见,车上会售卖道地小吃。若您有 兴趣购买,请向我们的导游洽询。

#### INPORTANT NOTES<sup>3</sup>

- I.ALL MISC charges are subject to change without prior notice. 2. Seat availability and tour fare discount are subject to first come
- 3. Flight schedule above is subject to change.
- Customer is required to re-confirm the latest flight schedule with our Tour Consultant before proceeding to purchase any domestic and / or transportation tickets.

For Agent Use Only:

Updated Date: MAR 2025



G-05, Wisma Zelan, Jalan Tasik Permaisuri 2, Bandar Tun Razak, Cheras, 56000 Kuala Lumpur, Malaysia





